

《藝術中與西》工作坊 5/3/2008 – 9/4/2008

“Art East and West” Workshop



利教授親身指導學員創作浮雕板畫。  
Professor Lee instructed the participants in printmaking.



聯合書院二零零七至零八年度駐校藝術家利漢楨教授及藝術系兼任講師張惠儀博士的講課反應熱烈。

Enthusiastic response to lectures by Professor Lee Hon Ching, Artist-in-Residence of United College in 2007-08 and Dr Cheung Wai Yee, Part-time Lecturer, Department of Fine Arts.

陳震夏宿舍歷史文化遊 29/3/2008

Hong Kong Heritage and Cultural Trip by Chan Chun Ha Hostel



參加者參觀屏山文物徑。  
The group visited Ping Shan Heritage Trail.



攝於九龍城公園遺址。  
A snapshot taken at the remnant of Kowloon City Park.



陳震夏宿舍舍監賴陳秀卿博士及恒生樓舍監鄧桂昌教授帶領陳宿及恒生樓的宿生參加歷史文化遊，於九龍城公園合照。

Dr Jose Lai, Warden of Chan Chun Ha Hostel, and Professor Chau Kwai Cheong, Warden of Hang Seng Hall, led two hostels' residents to the Hong Kong Heritage and Cultural trip. They posed a group photo at Kowloon City Park.

恒生樓應屆畢業生歡送會 16/4/2008

Farewell Party to Graduates of Hang Seng Hall

恒生樓舍監鄧桂昌教授與約五十位宿生攝於歡送會。  
Professor Chau Kwai Cheong, Warden of Hang Seng Hall, and about fifty residents of Hang Seng Hall, posed a group photo at the farewell party for graduates of 2008.



陳震夏宿舍高桌晚宴 17/4/2008

Chan Chun Ha Hostel High Table Dinner

嘉賓講者立法會議員田北俊先生出席高桌晚宴，並為陳宿同學作短講。

The guest speaker, the Hon Tien Pei Chun James, member of Legislative Council, delivered a talk at the high table dinner for students of Chan Chun Ha Hostel.